
Jeg har aldrig kunnet kvitte smøgerne og for 3 år siden lykkedes det mig via E-cigaretter og har 

gjort mit liv helt anderledes. 

Jeg syntes det er dobbelt moralsk at gøre E-cig ulovlig/umulig at få på lovlig vis. Hvis det forbydes 

eller bliver ulovlig vil alle os der glad for det bare købe fra ukendte steder og så er det bedre at have 

en lovgivning der er til for alle og ikke gør det forbudt, folk vil købe det alligevel. 

Lyt nu snart og for en gangs skyld til folket. 

 

Mvh Mariann Lykkeberg.  
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